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Sí. Un lliurament de premis ha

de tenir una vessant festiva, necessàriament. Els

darrers quatre anys vam tenir de presentadors Ro-

ger de Gràcia, Toni Albà, Toni Puntí i, avui, Peyu.

Apostem iambé per actuacions en directe de qua-

litat, amb quatre duets que interpretaran un tema
per la gala, com Mishima, Blaumut Joan Dausà"'

[objectiu és tenir una part festiva, d'entreteni-

ment.
És optimÍsto pel que fa al futur?
Hem tocat fons, com ja t'he dit, per la qual cosa

només ens toca anar amunt, pero mai ho farem al

nivell d'abans de la crisi. Hem dhprofitar per racio-

nalitzar el sector.

Les Festes de Maig són un
referent de propostes de

JORDI GRATACÓS t President dARC

"La crisi farà que es

racionalutzl el sector musical"
Avui se celebra a la sala BARTS de Barcelona els

premis ARC 2015, amb una gala de la indústria
musical del directe de Catalunya. Un total de 64

nominats entre produccions i prognmacions

competiran a la 13 edició, en una cerimònia çon-

duida per l'humorista i guie
nista Peyu. Aquest anY i Per
segon cop dins de la categoria

de Millor Prcgramació de Fes-

ta Major-Música, estan nomi-
nades les Festes de lleida de

Maig.

tø són 73 onys de Premís.

Sí. Vam començar d'una ma-

nera força modesta, però des

d'un principi van haver-hi Pre-
miats importants. Des de fa
quatre anys, hem puiat de lliga i ho celebrem a la

BARTS i hem dividit els premis en dos blocs: als ar-

tistes -guardonant també les millors gires, involu-

crant també sales i institucions- i als professionals

que són darrere, com els programadors.

Entre quatre nominades hi ha les Festes de Llei'

da,
Sí, i és elsegon any. Les Festes de Maig són un refe-

rent de qualitat i d'equilibri de propostes, obertes i

ecléctiques.'Des d'aquí la nostra enhorabona'

S'hø notat tø c¡isi en l'àmbit de les programacÍ'

ons?
La crisi ha afectat als fons públics i si es retalla amb

sanitat o educació, en l'àmbit de la música, on les

partides ja són molt petites, hem notat molt les re-

tallades. A més l'lVA cultural, del2l%, ha estat un

altre entrebanc. Una gran part dels consumidors

de música és la gent jove, que, al seu torn, ha estat

castigat per un atur d'un 50%.

Han estat -i encara són- anYs

dificils.
Hi ha remuntada?

qualitat, obertes i eclèctiques


